
       R O M Â N I A         
 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
       CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr. 6277 din 25 septembrie 2012 

     Dosar I.C. 6 
 

P R O C E S  – V E R B A L 
încheiat astăzi, 17 septembrie 2012, în şedinţa extraordinară a  

 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr. 203 din 11 septembrie 2012, consilierii judeţeni au fost convocaţi la 
şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 17 
septembrie 2012 prin invitaţie, telefonic şi prin mass media. 

Domnul Redl Iosif, secretarul judeţului, se află în concediu de odihnă, 
atribuţiile acestuia fiind preluate de domnişoara Mica Oprea, director executiv al 
Direcţiei administraţie locală. 

Din partea aparatului de specialitate participă: domnul Tiniş Viorel – 
director executiv; doamna Jurje Ana – consilier superior; doamna Moldovan 
Nicoleta – consilier asistent; domnul Vereş Paul – consilier principal; domnul 
Ivan Bogdan – consilier cabinet preşedinte. 

Participă reprezentanţii mass-media. 
  

* 
 

Sunt prezenţi 29 consilieri judeţeni şi domnul preşedinte Emil Radu 
Moldovan. Lipseşte domnul consilier judeţean Mereuţă Mircea. 

 
* 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am convocat pentru astăzi o şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean, 

având în vedere rectificarea bugetului de stat pe anul 2012, astfel încât, colegii 
noştri primari din teritoriu să aibă timpul necesar la dispoziţie, ca să-şi facă şi ei 
şedinţele de consiliu pentru rectificare. 

Avem 3 proiecte pe ordinea de zi: 
1. Proiect de Hotãrâre privind repartizarea pe unitãţi 

administrativ-teritoriale a sumelor defalcate din unele venituri ale 
bugetului de stat pe anul 2012 în baza Ordonanței Guvernului 
României nr. 13/2012.   

Iniţiator: Emil Radu Moldovan – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
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2. Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului județean 
propriu pe anul 2012 în baza Ordonanței Guvernului României nr. 
13/2012.   

Iniţiator: Emil Radu Moldovan – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 
3. Proiect de Hotărăre privind aprobarea Acordului de Parteneriat  

între Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud şi Camera de Comerţ şi 
Industrie Bistriţa-Năsăud în vederea implementării Planului de acţiuni 
al Centrului de Informare Europe Direct  Bistriţa.  

Iniţiator: Emil Radu Moldovan – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
Dacă sunt propuneri de modificare a ordinii de zi? Dacă nu, vă rog să 

votaţi. Cu butonul din stânga consolei, dacă aţi uitat careva, se deschide 
procesul de vot şi pe urmă aveţi trei opţiuni: yes, no, abstain (da, nu, abţinere). 

Închidem procedura de vot. 
Cu 28 de voturi “pentru” ordinea de zi s-a aprobat. 
Şi am rugămintea să verificaţi în calculator care sunt cei doi colegi care n-

au votat, ca să puteţi să verificaţi consolele lor. 
 

* 
 
Cu permisiunea dumneavoastră trecem la primul punct de pe ordinea de zi 

– Proiect de Hotãrâre privind repartizarea pe unitãţi administrativ-
teritoriale a sumelor defalcate din unele venituri ale bugetului de stat 
pe anul 2012 în baza Ordonanței Guvernului României nr. 13/2012. 

Comisia de buget-finanţe, domnule preşedinte, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier – 
Domnule preşedinte, faţă de propunerea executivului, Comisia de buget-

finanţe a avut anumite amendamente. Le voi detalia pe fiecare comună, urmând 
ca aparatul propriu să vi le pună la dispoziţie şi dumneavoastră aceste 
amendamente, şi anume: 

Bistriţa-Bârgăului – 3 mii lei 
Braniştea – 4 mii lei 
Budacu de Jos – 3 mii lei 
Budeşti – 3 mii lei 
Căianu Mic – 9 mii lei 
Cetate – 4 mii lei  
Ciceu Giurgeşti – 3 mii lei 
Ciceu Mihăieşti – 3 mii lei 
Chiuza – 4 mii lei 
Coşbuc – 3 mii lei 
Dumitra – 3 mii lei 
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Galaţii Bistriţei – 40 mii lei 
Ilva Mică – 4 mii lei 
Josenii Bârgăului – 6 mii lei 
Leşu – 3 mii lei 
Livezile – 5 mii lei 
Miceştii de Câmpie – 24 mii lei 
Milaş – 40 mii lei 
Monor – 10 mii lei 
Negrileşti – 10 mii lei 
Nimigea – 8 mii lei 
Petru Rareş – 4 mii lei 
Poiana Ilvei – 24 mii lei 
Prundu Bârgăului – 5 mii lei 
Romuli – 3 mii lei 
Salva – 5 mii lei 
Silivaşu de Câmpie – 3 mii lei 
Sânmihaiu de Câmpie – 4 mii lei 
Şieu – 4 mii lei 
Şieuţ – 4 mii lei 
Şieu Odorhei – 30 mii lei 
Şintereag – 4 mii lei 
Tiha Bârgăului – 4 mii lei 
Târlişua – 3 mii lei 
Uriu – 5 mii lei 
Urmeniş – 4 mii lei 
Sângeorz-Băi – 78 mii lei 
 
Această anexă a fost votată în cadrul comisiei cu majoritate de voturi. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
E în regulă. Deschidem procedura de vot pentru acest proiect de hotărâre. 
Îmi cer scuze. Intervenţii dacă sunt. Domnul Curteanu, vă rog. 
Curteanu Eugen-Dicones: - consilier – 
Stimate colege, stimaţi colegi.  
Executivul ne propune un proiect de hotărâre cu repartizarea unor sume 

total insignifiante faţă de nevoile comunităţilor din judeţul Bistriţa-Năsăud şi 
fiecare dintre noi ştie lucrul acesta. 

Dar dincolo de cei 376 mii, conform repartizării făcute, noi, grupul 
Partidului Democrat Liberal avem o problemă şi anume că, din cei 376 de mii, 
doar suma de 24 mii este supusă spre repartizare comunelor care sunt conduse 
de primari ai Partidului Democrat Liberal. Din punctul acesta de vedere, 
repartiţia propusă de executiv şi văd că şi cea propusă de către colegii din 
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Comisia de buget, nu este satisfăcătoare, nu e echilibrată. 6% din totalul sumei 
pentru comunele Partidului Democrat Liberal reprezintă mult prea puţin faţă de 
nevoile acestor comune. Şi colegii mei care fac parte din Comisia de buget au 
sesizat aceste lucruri şi tocmai de aceea, s-au şi abţinut de la vot în comisie. 

Credincioşi principiului că poziţia noastră trebuie să fie constructivă în 
Consiliul Judeţean, în sensul echilibrării sumelor, avem şi noi câteva propuneri 
de făcut şi, cu voia dumneavoastră, le supunem atenţiei. 

Situaţia echilibrării de care povesteam, poate fi soluţionată extrem de 
simplu. De la toate acele comune pentru care executivul a propus sume 
disproporţional de mari faţă de medii, şi anume: 30 mii, 25 mii, 29 mii, 24 mii 
..., acele sume pot suporta o reducere, astfel încât să fie acoperite şi celelalte 
necesităţi. Astfel la Budeşti, Ciceu Giurgeşti, Ciceu Mihăieşti, Galaţii Bistriţei, 
Miceştii de Câmpie, Milaş, Monor, Negrileşti, Nimigea, Poiana Ilvei, Şieu Odorhei, 
părerea noastră e ca sumele de 30-25-29 să fie reduse până la 20 de mii. 
Disponibilul rezultat conform calculelor noastre este de 106 mii, care să se 
adauge la cei 24 de mii deja repartizaţi comunelor Partidului Democrat Liberal. 
Iar cei 130 mii astfel rezultaţi se pot împărţi câte 5 mii la fiecare din cele 26 
comune ale Partidului Democrat Liberal. 

Asta este propunerea noastră, o să v-o înaintăm şi dumneavoastră, cu 
împarţirea în mod egal la cele 26 de comune ale Partidului Democrat Liberal, 
domnule preşedinte, a câte 5 mii de lei. Nu e o sumă foarte mare, dar asta ar 
reprezenta ponderea populaţiei în cadrul judeţului şi zicem noi că e o propunere 
echilibrată. 

Mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule consilier. Înţeleg că aţi spus punctul de vedere al 

Partidului Democrat Liberal. Fac referire la acest Proiect de Hotărâre privind 
repartizarea pe unitãţi administrativ-teritoriale a sumelor defalcate din unele 
venituri ale bugetului de stat. E punctul de vedere al Partidului Democrat 
Liberal. 

Avem două propuneri. O propunere făcută din partea grupului USL, de 
către preşedintele Comisiei de buget-finanţe, domnul consilier Deneş şi a doua 
propunere, făcută de dumneavoastră, în numele Partidului Democrat Liberal. 

Şi cu permisiunea dumneavoastră, o să supun la vot în primul rând prima 
propunere, în ordinea făcută, a preşedintelui Comisiei de buget-finanţe, domnul 
Deneş Ioan.  

Vedem care va fi rezultatul votului şi în condiţiile în care această 
propunere nu va întruni voturile necesare, voi supune la vot propunerea 
dumneavoastră. Dacă această propunere întruneşte majoritatea necesară, este 
tardivă supunerea la vot a propunerii dumneavoastră. 
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Avem deschisă procedura de vot pentru propunerea făcută de preşedintele 
Comisiei de buget-finanţe, domnul Deneş Ioan. Vă rog să votaţi. 

Procedura de vot a fost încheiată. 
Cu 17 de voturi “pentru” propunerea domnului Deneş Ioan a fost 

aprobată, proiectul de hotărâre fiind adoptat. 
 
* 
 

Trecem la punctul 2 – Proiect de Hotãrâre privind rectificarea 
bugetului județean propriu pe anul 2012 în baza Ordonanței 
Guvernului României nr. 13/2012, făcând aici precizarea că banii care revin 
pe această Ordonanţă Consiliului Judeţean, se duc la marea necesitate pe care o 
avem cu finanţarea proiectelor europene, unde avem o necesitate cu mult mai 
mare decât ceea ce am primit prin Ordonanţă de la Guvern. 

Domnule preşedinte Deneş Ioan, vă rog să ne prezentaţi avizul Comisiei 
de buget-finanţe. 

Deneş Ioan: - consilier – 
Comisia de buget-finanţe a dat aviz favorabil, cu unanimitate de voturi. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci, dacă nu este foarte clar, mai fac încă o dată precizarea. E o sumă 

infimă, ca şi dincolo, faţă de necesităţile pe care le avem în raport cu finanţarea 
proiectelor europene în derulare. Deci, toţi banii se duc la secţiunea de 
dezvoltare, mai exact avem de făcut încă foarte multe plăţi la depozitul ecologic 
de deşeuri. Ştiţi că programul în momentul de faţă este suspendat în mod oficial 
şi necesităţile noastre sunt cu mult mai mari decât ceea ce am primit în 
momentul de faţă de la Guvern. 

Dacă mai sunt alte intervenţii. Dacă nu, cu permisiunea dumneavoastră şi 
a colegilor de la tehnic, dacă îmi dau voie să deschid procedura de vot, vă rog 
să votaţi. Procedura de vot s-a închis. 

Cu 30 de voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
 
Trecem la punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de Hotărăre privind 

aprobarea Acordului de Parteneriat  între Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud şi Camera de Comerţ şi Industrie Bistriţa-Năsăud în vederea 
implementării Planului de acţiuni al Centrului de Informare Europe 
Direct  Bistriţa. 

Am primit din partea Camerei de Comerţ şi Industrie această propunere 
de parteneriat. Ea funcţionează de mai mulţi ani între Camera de Comerţ şi 
Industrie şi Primăria Municipiului Bistriţa. Ei au accesat un proiect pe fonduri 
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europene. E vorba de o cofinanţare. Am primit o cerere de cofinanţare anuală 
de 6.000 euro, la fel ca şi municipiul. Din păcate, bugetul nostru nu ne permite 
o asemenea sumă. Am făcut o propunere către Camera de Comerţ şi Industrie, 
de participare a noastră cu o sumă de 4.000 euro anual.  

Cred că mulţi dintre dv. ştiţi ce face Centrul de Informare Europe Direct. 
De la promovarea programelor europene, a celorlalte drepturi pe care le au 
cetăţenii europeni. Cred că e constructiv să intrăm şi noi în acest parteneriat 
pentru a putea, împreună cu cei de la Camera de Comerţ, să sprijinim aceste 
activităţi. Aveţi în mapele dumneavoastră şi proiectul acordului de parteneriat şi, 
cu permisiunea dumneavoastră, o să-i rog pe cei doi preşedinţi ai comisiilor de 
specialitate care au avut spre avizare acest proiect, să prezinte punctele de 
vedere ale comisiilor. 

Domnule Deneş Ioan, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier – 
Comisia de buget-finanţe a dat aviz favorabil, cu unanimitate de voturi. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Doamna preşedintă a Comisiei de 

administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier – 
În Comisia de administraţie au fost formulate o serie de amendamente, 

astfel încât să fie vorba despre o participare a Consiliului Judeţean în cadrul 
proiectului, doar din punct de vedere tehnic, nu şi financiar. Şi vă citesc 
amendamentele: 

Art. 2 din proiectul de hotărâre propus de iniţiator: 
“Suma de 4.000 de Euro, reprezentând contribuţia Consiliului Judeţean 

Bistriţa-Năsăud la finanţarea acţiunilor Centrului Europe Direct Bistriţa pe anul 
2013, se va cuprinde în bugetul de venituri şi cheltuieli al Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2013” să fie eliminat, iar celelalte articole 3-7 să se 
renumeroteze în mod corespunzător. 

De asemenea, în anexa nr. 1 la proiectul de hotărâre, pct. 4.2. primul 
paragraf:  

„- asistă şi susţine CCI BN în implementarea Planului de acţiuni al 
Centrului de Informare Europe Direct Bistrita ....” să fie modificat în sensul clar 
din punct de vedere tehnic. 

Iar paragraful 2: “- participă la co-finanţarea activităţilor Centrului de 
Informare Europe Direct Bistriţa cu o sumă anuală, ce va corespunde Planului 
de acţiuni depus anual la Reprezentanţa Comisiei Europene în România, sumă 
ce va fi cuprinsă în bugetul propriu al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, în 
funcţie de nivelul alocării financiare din partea Comisiei Europene. Pentru anul 
2013, cofinanţarea este de 4000 Euro, reprezentând cheltuieli de informare şi 
comunicare” – să fie eliminat. 
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Domnule preşedinte, o scurtă motivaţie. Consiliul Judeţean a mai 
participat şi anul trecut într-un parteneriat, într-un proiect de colaborare cu alte 
instituţii. Este vorba despre Hotărârea nr. 17/2011, unde nu ni s-a impus 
obligativitatea contribuţiei financiare. 

Într-o altă ordine de idei, credem că avem multe investiţii de acoperit din 
punct de vedere financiar şi până la această dată nu avem un buget aprobat, 
astfel încât să avem o imagine clară cu privire la ceea ce implică din punct de 
vedere financiar anul 2013. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedintă. Cu scurta precizare că solicitarea Camerei 

de Comerţ şi Industrie era expresă pentru un anumit sprijin financiar, având 
nevoie de aceste sume cu care participăm şi noi şi primăria şi sigur, ei cu o 
parte mai mare ca şi cofinanţare la acest proiect. Sigur că trăim şi un paradox, 
adică eu să vă propun sprijinul mediului de afaceri şi un reprezentant al dreptei 
să fie împotrivă. Dar fiecare dintre noi procedăm aşa cum considerăm.  

Avem şi de această dată două viziuni a grupurilor politice din Consiliul 
Judeţean. Prima viziune prezentată de către preşedintele Comisiei de buget-
finanţe, domnul Deneş Ioan, care sprijină acest proiect în varianta prezentată de 
executiv şi a doua propunere făcută de către doamna preşedintă a Comisiei de 
administraţie, doamna consilier judeţean Monica Săsărman, cu amendamentele 
necesare. 

Cu permisiunea dumneavoastră, o să supun la vot propunerile în ordinea 
prezentării lor. Şi o să-i rog pe colegii de la tehnic să-mi dea voie să deschid 
procedura de vot. 

Curteanu Eugen-Dicones: - consilier – 
Dacă-mi permiteţi. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Îmi cer scuze. Vă rog, domnul consilier Curteanu. 
Curteanu Eugen-Dicones: - consilier – 
Mulţumesc domnule preşedinte. 
Propunerea a fost făcută de către colegii din Comisia de administraţie, din 

câte ştiu eu, tocmai pentru a nu risipi banii Consiliului Judeţean în diverse 
direcţii divergente şi să ne concentrăm pe problemele foarte importante care ţin 
de infrastructura judeţului Bistriţa-Năsăud, asta conform comentariului. 

Însă, am luat cuvântul tocmai pentru că mie nu mi-e clar în Acordul de 
parteneriat, pe câţi ani îl încheiem. Articolul V, paragraful 5.2 spune următorul 
lucru: “Acordul de parteneriat încheiat pentru anul 2013 va înceta în situaţia în 
care ...” şi textul curge. Şi la Articolul III, paragraful 3.2. se spune că: “Acordul 
de parteneriat se încheie pe o perioadă de 5 ani”. 

Deci, există o discreptanţă între Articolul III şi Articolul V, asta am vrut să 
vă sesizez. 
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Mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Şi eu vă mulţumesc domnul Curteanu. 
Dacă mai sunt alte intervenţii la acest proiect de hotărâre. 
Una dintre priorităţile noastre, a întregului Consiliu Judeţean, cred că este 

aceea de a sprijini cu tot ceea ce putem sprijini de la administraţiile locale, la 
mediul de afaceri, cu informare, cu sprijin pentru atragerea acestor fonduri 
europene care sunt vitale pentru noi şi acesta a fost considerentul pentru care 
am pus acest parteneriat în dezbaterea dumneavoastră. E adevărat că suntem 
săraci şi că avem foarte multe probleme, dar cred că 4.000 euro ne lasă acolo 
unde ne găsesc, vizavi de sumă. 

Şi informaţiile care pot să parvină atât administraţiilor, cât şi mediului de 
afaceri prin acest Centru Europe Direct, care e format din profesionişti cunoscuţi 
de toată lumea, cred că pot fi benefice pentru judeţul nostru. 

Domnul consilier Urîte Florin. 
Urîte Florin Radu: - consilier – 
Mulţumesc domnule preşedinte.  
Sigur că deşi am votat “pentru”, pentru că susţin astfel de proiecte, era de 

dorit ca şi Camera de Comerţ şi Industrie să insiste mai mult asupra căilor de 
comunicare socială, mai ales că au început deja proiectul în derulare cu Primăria 
Municipiului Bistriţa. De exemplu, ca şi mijloace de comunicare socială şi ţinând 
cont că, totuşi, în judeţul nostru 2/3 din populaţie sunt în mediul rural, am făcut 
această observaţie şi în comisie, nu cred că mijloacele Facebook, Twiter şi 
YouTUBE sunt cele mai potrivite. Şi probabil trebuie să găsim alte căi de 
comunicare care sunt mai specifice mediului rural. 

De asemenea, ar fi de dorit să încurajăm Camera de Comerţ, în 
parteneriat cu Consiliu Judeţean şi cu alte instituţii, că îşi vor aduce aportul să 
găsim şi alte mijloace de promovare pentru agroturism şi într-adevăr, resursele 
pe care le avem şi oportunităţile de afaceri, ar trebui să ne facă să gândim într-
un viitor apropiat şi evident, cu consultarea consiliilor locale, facilităţi fiscale 
pentru noi posibilităţi de afeceri. 

Cam acestea sunt observaţiile mele. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule consilier.  
Cred că propunerea dumneavoastră este una foarte constructivă şi îi rog 

pe colegii mei din executiv, pe dumneavoastră, care vă doriţi să faceţi anumite 
propuneri în vederea îmbunătăţirii acestui parteneriat, s-o faceţi şi eventual îi 
rugăm pe colegii din Comisia de buget-finanţe să culeagă aceste propuneri până 
la următoarea întâlnire a dumneavoastră şi eu, cu toată deschiderea, o să 
comunic condiţiile noastre pentru Centrul Europe Direct şi pentru modificările pe 
care domnul consilier judeţean Urîte Florin le-a făcut. 
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Vă rog, doamna consilier Săsărman. 
Săsărman Monica: - consilier – 
Mulţumesc. Raportat la ceea ce spuneţi dumneavoastră, că în această 

colaborare Camera de Comerţ şi Industrie ar trebui să se axeze, am înţeles eu, 
şi pe alte componente de interes major pentru Consiliul Judeţean, pentru 
ajutarea Consiliului Judeţean, până când veţi primi de la fiecare consilier 
judeţean o variantă sau un set de propuneri, eu v-aş propune să amânaţi 
discutarea acestui parteneriat cu Camera de Comerţ şi Industrie să fixăm noi 
planul de măsuri pentru care să se poată accesa fonduri europene.  

Pentru că dacă noi adoptăm astăzi în această formă şi cu planul anexat, 
propunerea dumneavoastră adresată consilierilor judeţeni, de a veni cu noi 
propuneri sau modalităţi de acţiune concrete, este tardivă. 

Deci, eu v-aş propune astăzi să supuneţi la vot amânarea proiectului, 
pentru a reasambla planul de măsuri propuse către Camera de Comerţ şi 
Industrie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am rugămintea la dumneavoastră să vă bazaţi pe buna credinţă a unui 

astfel de parteneriat. El face parte din ordinea de zi a şedinţei extraordinare 
pentru caracterul de urgenţă a acestui parteneriat care trebuie trimis mai 
departe, pentru a putea fi accesate acele fonduri europene. La fiecare 
parteneriat pot interveni anexe şi vă asigur că, împreună cu colegii mei din 
executiv, vom face toate demersurile ca propunerile constructive, ca cea a 
consilierului judeţean Florin Urîte, să fie luate în calcul la modul foarte serios şi 
acordându-ne puţin din încrederea dumneavoastră, o să vedeţi că ceea ce spun 
o să se traducă şi în fapte. 

Dacă mai sunt alte intervenţii.  
Dacă nu, domnul vicepreşedinte Dolha, vă rog. 
Dolha Nechita-Stelian: - vicepreşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte.  
Vreau să o asigur pe doamna Monica Săsărman de buna colaborare pe 

care o avem în vedere cu toţii şi să-i spun că de fiecare dată când o să avem 
discuţii cu Camera de Comerţ şi Industrie o să fie invitată şi domnia sa şi 
domnul Curteanu şi toţi consilierii Partidului Democrat Liberal care vor într-
adevăr să se implice în planul de dezvoltare a acestui judeţ. 

Dar, pe de altă parte, am spus-o şi în Comisia de administraţie, liniile mari 
a acestui proiect de dezvoltare deja sunt trasate. Noi practic, ceea ce facem, 
intrăm şi noi în acest circuit care deja există şi care, cu Primăria Bistriţei, au o 
colaborare fructuoasă, care noi până acuma, într-adevăr, nu am avut-o. De ce 
nu am avut-o? O întrebare  retorică care nici nu are sens să ne-o mai punem. 
Dar ne aşteaptă un alt început, un viitor şi atunci va trebui într-adevăr să 
spunem da ori ba. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. 
Cu permisiunea dumneavoastră trecem la procedura de vot şi o să vă 

spun aprobării dumneavoastră acest proiect de hotărâre prezentat de executiv, 
cu avizul favorabil al Comisiei de buget-finanţe. 

Procedura de vot a fost deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 26 de voturi “pentru”, 3 voturi “împotrivă” şi o “abţinere” 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulţumesc. 
 
 

* 
 
 

 
Dacă nu mai sunt alte intervenţii, declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 

* 
 
 

 
 

            P R E Ş E D I N T E,   p. SECRETARUL JUDEŢULUI, 
     Emil Radu Moldovan         DIRECTOR EXECUTIV, 
           MICA OPREA 
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